
Avdeling 028 Raufoss 
 

Protokoll fra årsmøte i avd. 028 Raufoss, Forbundet Styrke, den 
20.03.2025 kl.18:00 
 
Til stede: 39 medlemmer, samt 3 gjester fra forbundet sentralt. 
 
Styret foreslo følgende dagsorden: 
   1. Åpning. 
   2. Konstituering, valg av: 
    - Møteleder 
    - Referent 
    - 2 personer til å undertegne protokoll 
   3. Årsberetning. 
   4. Regnskap. 
   5. Handlingsplan. 

6. Behandling av innkomne forslag. 
   7. Budsjett. 
   8. Valg. 
   9. Utdeling av jubilantmerker og -diplomer. 
   10. Avslutning. 
 
Vedtak: 
Dagsorden ble enstemmig godkjent.  
 
1. Åpning. 
Leder Kent Roger Buajordet åpnet møtet med å ønske alle vel møtt til årsmøte i avdeling 028 Raufoss, 
Forbundet Styrke. Styrke’s 1. nestleder Merete Jonas, Regionrådgiver Øst Elisabeth Mogård og Styrke 
Ung’s Ina Charlotte Kristiansen ble sammen med jubilantene ønsket spesielt velkommen. 
 
Det ble i ærbødighet holdt 1 minutts stillhet for de av våre medlemmer som var gått bort i løpet av 
arbeidsåret. 
 
Godkjenning av innkalling. Enstemmig godtatt. 
 
Leder fortsatte deretter med å lese opp agendaen. 
 
2. Konstituering.  
Styret foreslo følgende: Møteleder:   Kent Roger Buajordet 
    Sekretær:   Endre Øibakken 

Til å undertegne protokoll: Else Randi Lynne & Kari B. Aaslund 
 
Vedtak:  
Disse ble enstemmig valgt  



3. Årsberetning. 
Sekretær leste opp årsberetningen for styret i avd. 28 
 
Vedtak:  
Den fremlagte årsberetningen ble enstemmig godkjent. 
 
4. Regnskap. 
Kasserer redegjorde for det framlagte regnskap for perioden 1/1- 24 til 31/12- 24. Alle postene ble 
gjennomgått, som samlet har gitt et overskudd på kr. 2448,23.  
 
Det ble videre referert til at revisorene Astrid Frøyhov Ødegård og Viktor Vestbakken hadde revidert 
regnskapet og funnet det i orden. 
 
Det ble stemt over regnskapet. 
 
Vedtak: 
Det fremlagte regnskap ble enstemmig godkjent. 
 
5. Handlingsplan 
Avdelingen følger forbundets overordnede handlingsplan for organisasjonsutvikling og setter spesielt 
fokus på tiltak som støtter et sterkt voksende miljø. 
Hovedprioriteringer: 
a. Styrking av organisasjonen: 

i. Prioritere systematisk skolering og rekruttering av avdelingens tillitsvalgte for å sikre 
kompetanse og engasjement. 
ii. Aktivt jobbe med å inkludere nye medlemmer og skape en sterk fellesskapsfølelse. 

b. Medlemsfokus og vekst: 
i. Øke innsatsen for å ivareta eksisterende medlemmer og deres behov gjennom økt dialog og 
tilpassede tilbud. 
ii. Sikre at nye medlemmer raskt får nødvendig informasjon og støtte for å engasjere seg i 
organisasjonen. 
iii. Tilby flere møteplasser og arrangementer som styrker samhold og kompetansebygging. 

c. Samarbeid for styrket tilbud: 
i. Søke aktivt samarbeid med nærliggende avdelinger for å gi medlemmene et best mulig tilbud 
og utnytte felles ressurser effektivt. 
ii. Dele erfaringer og beste praksis for å skape en mer robust organisasjon. 

d. Økonomisk bærekraft: 
i. Sikre god økonomisk styring for å opprettholde og videreutvikle avdelingens aktiviteter. 
ii. Vurdere nye inntektsmuligheter som kan bidra til et mer stabilt økonomisk grunnlag. 

 
Gjennom denne handlingsplanen vil avdelingen legge til rette for fortsatt vekst, styrket medlemstilbud 
og en solid organisasjonsstruktur som ivaretar både eksisterende og nye medlemmer på best mulig 
måte. 
 
 
  



6. Behandling av innkomne saker. 
Det har kommet tre forslag fra styret: 
 
Forslag 1: 
Forslagsstiller: Styret, avd. 028 Raufoss 
 
Sak: Forslag til vedtak om navneendring på avdelingen 
Årsmøtet i FLT Avd 028 Raufoss vedtar å endre avdelingens navn til 
Forbundet Styrke Avd. 028 Raufoss. 
Navneendringen trer i kraft når det nye navnet er behandlet og godkjent i 
forbundsstyret ved første mulige anledning. 

 
 
Vedtak: 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Forslag 2: 
Forslagsstiller: Styret, avd. 028 Raufoss 
 
Sak: Leiligheta på Beitostølen 
Årsmøtet gir styret fullmakt til å iverksette nødvendige tiltak for å ivareta 
medlemmenes interesser knyttet til fritidsleiligheten på Beitostølen ved en 
eventuell sammenslåing av avdelinger eller andre endringer i eierforholdet. 
Fullmakten inkluderer forhandlinger, avtaleinngåelser og andre relevante 
beslutninger som sikrer best mulig vilkår for medlemmene interesser. 
Styret forplikter seg til å holde medlemmene informert om utviklingen og 
konsultere årsmøtet ved vesentlige beslutninger. 
 
Vedtak: 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Forslag 3: 
Forslagsstiller: Styret, avd. 028 Raufoss 
 
Sak: Forslag til vedtekter om økonomisk kompensasjon i Styrke Avd.028 Raufoss 
1: Honorar valgte medlemmer i AU: 

- Styreleder: 10.000,- 
- Nestleder: 8.000,- 
- Sekretær: 8.000,- 
- Kasserer: 8.000,- 

Utbetales en gang i året på datoen 30. April. 
Dette er skattefritt honorar. Maks skattefritt honorar er 10.000,- 
Refundering av utlegg og reise er også skattefritt opp til 10.000,- pr år. 
Valgkomiteen fastsetter honoraret. Honorar kan ikke økes ut over skattefri grense siden avdelingen 
ikke er MVA-pliktig. 
 
  



2. Refundering av tapt arbeidsfortjeneste: 
a.) Refundering av tapt arbeidsfortjeneste og reisekostnader i forbindelse med arbeid for 
avdelingen eller medlemssaker dekkes fullt ut, inkludert 12 % feriepenger. Reisekostnader 
refunderes i henhold til Forbundet Styrkes gjeldende satser og godtgjørelsesregler inkludert 
diett. 
b.) Refundering av tapt arbeidsfortjeneste og reisekostnader i forbindelse med LO- eller 
forbundsrelaterte konferanser og møter, dekkes delvis i henhold til satsene for LO Kurs og 
Konferanse, og delvis av avdelingen. 
For detaljer, se egne skjemaer for kurs- og konferansekostnader, samt reisegodtgjørelse. 

 
3. Honorar og godtgjørelser til styremedlemmer: 

a.) Deltakelse på helgekonferanser, arbeidsmøter, komitésamlinger o.l., som ikke dekkes av 
forbundet, honoreres med 500 kr per dag (for mer enn 5 timer inkludert reisetid), i tillegg til 
eventuelle reisekostnader. Disse utgiftene skal registreres i skjemaet for kurs- og 
konferansekostnader. Ved tapt arbeidsfortjeneste gjelder reglene i punkt 2a eller 2b. 
b.) Kostnader til overnatting og reise som ikke dekkes av forbundet eller LO Kurs og 
Konferanse, slik det er beskrevet i punkt 3a, dekkes av avdelingen. 
Diettkostnader refunderes kun dersom dette er forhåndsgodkjent. Deltakelse vurderes opp mot 
kostnadene og tas opp i styremøte på forhånd dersom mange ønsker å delta, så lenge det er 
praktisk mulig å gjennomføre en slik vurdering i forkant. 
c.) Andre reisekostnader som ikke dekkes av forbundet eller andre instanser, vil bli dekket av 
avdelingen dersom formålet er knyttet til medlemsservice, medlemspleie eller annet arbeid for 
avdelingen. Dette kan for eksempel gjelde dugnadsarbeid eller oppgaver relatert til leiligheten 
på Beitostølen. 
d.) Reisekostnader i forbindelse med styremøter dekkes når kjørelengden til og fra styremøtet 
utgjør totalt 70km eller mer. 

 
4. Kontroll og skjemaer 

a.) Alle mulige utgifter i forbindelse med tilfellene nevnt i punkt 2 og 3 skal avklares med styret i 
et styremøte på forhånd hvis mulig. Hvis dette ikke er praktisk mulig, kan styreleder eller 
kasserer godkjenne dette. 
b.) Skjemaene som skal brukes i punktene 2 og 3 er: 

- Skjema for Refundering av tapt arbeidsfortjeneste/Kurs og Konferansekostnader 
- Forbundets Reiseoppgjørsskjema 

Skjemaet for Kurs og Konferansekostnader oppdateres fortløpende i henhold til LO Kurs og 
Konferanse sine satser, og punkt 3a. 
Reiseoppgjørsskjema oppdateres med nye satser fra forbundet 1.januar hvert år. 

 
Vedtak: 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
  



7. Budsjett. 
Møteleder gav ordet til kasserer som gjennomgikk de forskjellige postene i det fremlagte budsjett for 
2025. 
Budsjettet viser til å gå i balanse på kr 389 536,-, med et underskudd på kr 8 864,-. 
 
Kommentarer: 

- Nils Oluf Bradal: Budsjettere med underskudd på leiligheten er ikke heldig. 
o Leder: Forskyvning av regninger fra i fjor er noe av årsaken. 

- Alfred Lille-Homb: Det er ikke ønskelig å øke leien, mens noen investeringer har vært 
nødvendig. Intensjonen er å gå i null på leiligheten. 

- Ønsker om å spesifisere bedre de respektive postene. 
o Kasserer: I 2025 tas det i bruk et nytt regnskapsprogram fra Sparebank1 som vil 

synliggjøre postene bedre. 
 
Vedtak: 
Det fremlagte budsjettet ble enstemmig vedtatt 
 
  



8. Valg 
Valgkomiteens innstilling til valg 2025 ble lest opp av nestleder. 

 
Funksjon Navn Valgperiode Status 
Leder: Kent Roger Buajordet, Hapro 2024-2026 Ikke på valg 
Nestleder: Mari Nilsen, Nara 2025-2027 Gjenvalg 2 år 
Sekretær: Endre Øibakken, Hapro 2025-2027 Gjenvalg 2 år 
Kasserer: Karin Ringen, Nara 2024-2026 Ikke på valg 
Styremedl.: Per Mathias Engevold, Hapro 2025-2026 Gjenvalg 1 år 
 Kari Anne Myrdal 2025-2027 Nyvalg 2 år 
 Stig Andre Reiersen, KA 2025-2027 Gjenvalg 2 år 
 Kari Brænden Aaslund, Nara 2024-2026 Ikke på valg 
 
Vararepr.: Kjell Arne Stabel, Raufoss Aluminium 2025-2026 Nyvalg 1 år  
 Trine Hoff, Nara 2025-2026 Gjenvalg 1 år  
 
Revisorer: Astrid Frøyhov Ødegård, Hapro 2025-2027  Gjenvalg 2 år 
 Viktor Vestbakken, Benteler 2024-2026 Ikke på valg 
 
Leilighetsansv.: Konstitueres av styret 2025-2026  
Studiekontakt: Konstitueres av styret 2025-2026  

 
Arbeidsutvalg: Leder, nestleder, sekretær og kasserer   
Vararepr.: Konstitueres av styret (2stk) 2025-2026  
 
Signaturfullmakt: Leder og kasserer i fellesskap  Som før 
Repr. til LO Innlandet: Leder  Som før 
Vararepr.: Nestleder  Som før 
Festkomité: Styret oppnevner ved behov  Som før 
Repr. til forsikrings 
utvalget: Nestleder  Som før 

 
Valgkomité: Else Randi Lynne, Hapro 2024-2026  Ikke på valg  

 Magnar Hagen, Nara 2025-2027  Gjenvalg 2 år 
 Asgeir Stensrud, Nara 2024-2026  Ikke på valg 

  
Valgkomiteen har bestått av:  
Else Randi Lynne, Magnar Hagen og Asgeir Stensrud 
 

Vedtak: 
Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt 
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